
 
Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Røyrvik kommunehus. - Kommunestyresalen 

Dato: 12.12.2023 

Tidspunkt: 10:00  

 

 

Til stede:     
Navn Funksjon Parti Varamedlem for Merknad 
Kennet Tømmermo Reitan Ordfører SL   
Maren Wik Aspnes Varaordfører SL   
Bodil Haukø Medlem SL  Inhabil i sak 76/23 - Vara 

Ann-Kathrin Aspnes 
tiltrådte møte. 

Lars Egil Solberg Medlem SL  Inhabil i sak 75/23 - Vara 
Ann-Kathrin Aspnes 
tiltrådte møte. 

Hege Grøndal Medlem SL   
Roy Kennet Mikkelsen Medlem SL   
Anders Selliås Medlem RB   
Morten Staldvik Wallervand Medlem RB  Inhabil i sak 71/23 - Vara 

Daniel Heggli tiltrådte 
møte 

Morten Magnar Namsvatn Medlem RB   
Hallgeir Pedersen Medlem AP   
Nils Bertil Jønsson Medlem AP   
Ida Olivia Lindmann Annen 

deltaker 
   

Elfrida Staldvik Wallervand Annen 
deltaker 

   

 

Forfall:   
Navn Funksjon Parti 
   



 

Følgende fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling Merknad 
Ida Olivia Lindmann   
Elfrida Staldvik Wallervand   
Maifrid Alsgård Konstituert kommunedirektør  
Milda Alice Svestad Tjîelten åejvie/Kommunalsjef  
Frank Åge Aspnes Tjîelten åejvie / 

Kommunalsjef  PDE 
 

 

Merknad i møte: 
Ingen merknader til innkalling eller dagsorden. 
Orientering fra ordfører: 

• Bygdevekst 
• Konsultasjonsmøte med Statsforvalter og Sametinget berammet til 5/1-2024 
• Fjernvarmeanlegg 
• NTE-eiermøte 
• Ungdomsråd 

Orientering fra kommunedirektør: 
• Orientering fra helse og omsorg utgår med bakgrunn i forskjellige omstendigheter. 
• Oversikt over næringsutviklingsfond – ikke fremlagt med bakgrunn i 

bemanningssituasjonen. 
  
  
 
 

Protokollen godkjent av: 
Maren Wik Aspnes Nils Bertil Jønsson 
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PS 67/23 GODTGJØRING TIL FOLKEVALGTE 
Kommunestyrets behandling av sak 67/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Framlagt forskrift om godtgjøring til folkevalgte i Røyrvik kommune godkjennes. 

Reglement fra 2019 oppheves. 

PS 68/23 Fastsettelse av satser og gebyrer for 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 68/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

  



Protokolltilførsel fra Maren Wik Aspnes (SL): 

a. Parkeringsavgift og gebyr ved ikke-betalt avgift i skisenter er ikke med i 

betalingssatser. 

b. Vedr. satser og gebyrer eiendom og bygging, Er det sett nærmere på 

selvkostprinsippet i disse satsene, gjennom selvkostprinsippet oppfordrer 

kommunen til mer utbygging og utvikling, dette også sett i lys av bolyst 

 

Vedtak: 

Røyrvik kommunestyre vedtar vedlagte satser til satser og gebyrer for 2024. 

PS 69/23 Budsjett 2024/Økonomiplan 2024 - 2027 

Kommunestyrets behandling av sak 69/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Hallgeir Pedersen (AP) fremmet følgende endringsforslag: 
Sette av 3 millioner til husbygging. Inndekking: Huskjøp i 2023 som ikke ble benyttet kr 1,5 mill og si 

opp og reforhandle interkommunale avtaler kr 1,5 mill. 

  

Bertil Jønsson (AP) fremmet følgende endringsforslag: 
Flytte midler til helhetlig plan ROS til vedlikehold ROS kr 500.000,-. 

  

Morten Staldvik Wallervand fremmet følgende endringsforslag på vegne av Røyrvik Bygdeliste: 
Nytt punkt 13: 

• Vi oppretter i tillegg til økonomiutvalget et forhandlingsteam (3 personer). 

• Økonomiutvalget skal ha som oppgave frem til midten av januar å legge en handlingsplan for 

videre arbeid. Utvalget skal fortsette å undersøke og gjennomføre tiltak for å sikre en 

bærekraftig økonomi for 2024 og 5 år fremover. Mulige tiltak omtales senere. 

• Forhandlingsteamet har som oppgave å ta med seg handlingsplanen til Statsforvalteren i 

slutten av januar for å forhandle om skjønnsmidler for å oppnå arbeidsro og en kvalitativ god 

løsning for Røyrvik Kommune fremover. 

Anders Selliås (SP) fremmet følgende protokolltilførsel: 

• Kreve fullfinansiering av akuttberedskapen 

• Salg av villaen i Gjersvika. 

  

Bodil Haukø (SL) fremmet følgende forslag: Ansvar 1611 ungdomsarbeid og ungdomsklubb 25 0000,- 

flyttes til ansvar 1006 ungdomsråd som diverse tilskudd. 

  



Ordfører Kennet Tømmermo Reitan (SL) foreslo følgende representanter til økonomiutvalget: 
Faste representanter: 
1 representant fra eldre og funksjonshemmedes råd. 
1 fast representant fra ungdomsråd 
Ordfører Kennet Tømmermo Reitan (SL) 
Varaordfører Maren Wik Aspnes (SL) 
Morten Staldvik Wallervand (RB) 
Bertil Jønsson (A) 
Kommunedirektør  

  

Ordfører og kommunedirektør kaller inn andre aktuelle til møtene. 

  

Hallgeir Pedersen (AP) trakk sitt forslag om oppsigelse av interkommunale samarbeid og reduserte 

avsetning til husbygging til kr 1,5 mill som dekkes av ubundet investeringsfond. Midler som tidligere 

skulle gå til kjøp av boliger. 

  

Bertil Jønsson (AP) trakk sitt forslag til vedtak.  

  

Morten Staldvik Wallervand trakk sitt forslag til nytt punkt 13. 

  

Det ble først ble det stemt over formannskapets innstilling i 12 punkter. 
Disse ble enstemmig vedtatt. 

  

Deretter ble forslaget fra Anders Selliås stemt over. Forlange full finansiering av akuttberedskapet. 

Forslaget ble ikke vedtatt med 3 stemmer for (Anders Selliås (RB), Morten Staldvik Wallervand (RB) 

og Morten Magnar Namsvatn (RB)) og 10 mot forslaget (Kennet Tømmermo Reitan (SL), Maren Wik 

Aspnes (SL), Bodil Haukø (SL), Lars Egil Solberg (SL), Hege Grøndal (SL), Hallgeir Pedersen (A) og 

Bertil Jønsson (A)). 

  

Salg av villaen i Gjersvika. Forslaget ble ikke vedtatt med 1 stemmer for (Anders Selliås (RB)) og 12 

mot forslaget (Kennet Tømmermo Reitan (SL), Maren Wik Aspnes (SL), Bodil Haukø (SL), Lars Egil 

Solberg (SL), Hege Grøndal (SL), Morten Staldvik Wallervand (RB), Morten Magnar Namsvatn (RB) 

Hallgeir Pedersen (AP) og Bertil Jønsson (AP)). 
Forslaget til Bodil Haukø (SL) ble enstemmig  

  

Forslaget fra ordfører vedrørende deltagere i økonomiutvalget ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak: 



 

1. Røyrvik kommunes budsjett 2024 vedtas med de netto budsjettrammer for hvert enkelt 

rammeområde som følger av Bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften 

§5-4 første ledd og Bevilgning – drift §5-4 andre ledd. 

2. Røyrvik kommunes investeringsbudsjett for 2024 vedtas som framlagt jfr. Bevilgningsoversikt 

investering etter budsjett og regnskapsforskriften §5-5 første ledd og Bevilgning – investering 

§5-5 andre ledd. 

3. Røyrvik kommune tar opp kr 1,9 mill i lån til dekning av egne investeringer for 2024, jfr 

kommuneloven §14-15. 

4. Røyrvik kommune tar opp startlån i Husbanken på kr 2,0 mill til videreutlån, jfr 

kommuneloven §14-17. 

5. Røyrvik kommune søker Husbanken om tilskudd til utbedring av boliger. 

6. For eiendomsskatteåret 2024 skal det skrives ut eiendomsskatt på kraftanlegg, vindkraftverk 

og kraftnettet jfr eiendomsskatteloven §3, første ledd bokstav c. 

7. For eiendomsskatteåret skal det videre skrives ut eiendomsskatt på bygninger og grunnareal 

for verker og bruk som fra og med 2019 ble ansett som næringseiendom, så langt disse var 

omfattet av eiendomsskattegrunnlaget for verker og bruk i 2018, jfr overgangsregelen til 

eiendomsskatteloven §§ 3 og 4, andre ledd. 

8. Eiendomsskattesatsen for skatteåret 2023 er 7 promille. 

9. Eiendomsskatten skrives ut i to terminer, jfr eiendomsskatteloven, §25, første ledd, med 

terminforfall 01.04.2024 og 01.10.2024. 

10. Røyrvik kommune beregner kommunale gebyrer i tråd med forskrift om beregning av 

selvkost.  

11. Fremlagt korrigert økonomiplan 2024 – 2027 vedtas som fremlagt. 

12. Det opprettes økonomiutvalg med mandat til å gjennomgå kommunens drift og komme med 

forslag til tiltak som vil bringe kommunens økonomi i balanse.       

13.  Det sette av kr 1,5 mill til husbygging som skal dekkes av næringsutviklingsfond 

14.  Ansvar 1611 Ungdomsarbeid og ungdomsklubb, kr 25.000,-, flyttes til ansvar 1006 

Ungdomsråd som diverse tilskudd. 

15. Økonomiutvalget består av 

følgende:                                                                                                         Faste representanter 



              1 representant fra eldre og funksjonshemmedes råd. 

              1 representant fra ungdomsråd 

             Ordfører Kennet Tømmermo Reitan (SL) 

             Varaordfører Maren Wik Aspnes (SL) 

            Morten Staldvik Wallervand (RB) 

            Bertil Jønsson (AP) 

            Kommunedirektør  

Ordfører og kommunedirektør kaller inn andre aktuelle til møtene. 

                        

PS 70/23 Budsjettrevidering investeringsbudsjett 1- 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 70/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

 

  

1.Investeringsbudsjett 2023 reduseres med kr 7,527 mill i henhold til oversikten over hvert enkelt 
investeringstiltak. 

  

2.Revidert bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 første ledd 
vedtas som følger: 

Linje Tidl. budsjettert Endringer Nytt budsjett 

Investering i varige driftsmidler 15 280 -7 527 7 753 

Investering i aksjer og andeler 221 12 233 

Sum investeringsutgifter 15 501 -7 515 7 986 

Komp for merverdiavgift -1 910 1 505 -405 

Tilskudd fra andre -35 0 -35 



Bruk av lån -10 060 3 654 -6 406 

Sum investeringsutgifter -12 005 5 159 -6 846 

Videreutlån 2 000 0 2 000 

Bruk av lån til videreutlån -2 000 0 -2 000 

Avdrag på lån til videreutlån 180 0 180 

Mottatte avdrag på videreutlån -180 0 -180 

Netto utgifter videreutlån 0 0 0 

Overføring fra drift       

Avsetning til bundne investeringsfond       

Bruk av bundne investeringsfond -712 477 -235 

Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

      

Bruk av ubundet investeringsfond -2 784 1 879 -905 

Dekning av tidligere års udekket 
beløp 

      

Sum overføring fra drift og netto 
avsetning 

-3 100 2 356 -1 140 

Fremført til inndekning (udekket 
beløp) 

0 0 0 

  

3.Bevilgning – investeringer etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 andre ledd vedtas som 
følger: 

Linje Tidl. budsjettert Endringer Nytt budsjett 

7270 Nytt biblioteksystem 120 -120 0 

7337 Oppgradering inventar/utstyr  100 7 107 

7422 Oppgradering Søråsveien 1 000 -730 270 

7455 Utvidelse av gravplassareal 600 -326 274 

7483 ROS utarbeidelse av helhetlig 
plan 

1 000 -1 000 0 

7485 Tak Nyvikstua 300 -300 0 

7499 Vannkilde Røyrvik sentrum 5 900   5 900 

7501 Samfunnshus oppgradering 500 -500 0 



7621 Revidering VA-ålan 200 -200 0 

7631 Kommunalt avløp – årlig 
oppgradering 

150 -150 0 

7632 Driftskontroll vannledning 150 -150 0 

7712 Bryggene i Namsvatnet 500 -283 217 

7716 Startpunkt Børgefjell 270 220 490 

7741 Utskifting gatelys 400 -314 86 

7761 Plenklipper 0 103 103 

7821 Brannteknisk skole 240 -206 34 

7823 Ventilasjonsanlegg basseng 150 - 150 

7832 Brannteknisk HOS 1 000 -1 000 0 

7838 Oppgradering vaskeri 100 22 122 

7841 Oppgradering kommunale 
boliger 

600 -600 0 

7852 Brannteknisk samfunnshuset 250 -250 0 

7853 Brannteknisk kommunehuset 250 -250 0 

7854 Oppgradering 
nødstrømsaggregat 

1 500 -1 500 0 

Sum 15 280 -7 527 7 753 

  

  

 

PS 71/23 Søknad om konsesjon for erverv av fast eiendom - GNR 73 BNR 24 

Kommunestyrets behandling av sak 71/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Morten Staldvik Wallervand (RB) stilte spørsmål om sin habilitet. Part i saken. Morten Staldvik 

Wallervand ble enstemmig vedtatt inhabil ihht forvaltningslovens §6, a. 

Daniel Heggli Grønbeck (RB) tiltrådte møtet. 

Bertil Jønsson (AP) fremmet følgende endringsforslag: 

Røyrvik kommune innfrir konsesjonssøknad for erverv av gnr. 73, bnr. 24. 



Ordfører Kennet Tømmermo Reitan (SL) fremmet forslag om at saken utsettes, med begrunnelse i 

ønske om mere informasjon. 

Det ble først votert over ordførerens utsettelsesforslag. 

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes med begrunnelse i ønske om mer informasjon 

PS 72/23 Rullering av kommunal plan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024 

Kommunestyrets behandling av sak 72/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt 

 

Vedtak: 

 

  

Røyrvik kommunestyre vedtar rullering av vedlagt plan, kommunal plan for idrett og fysisk aktivitet 
2021-2024, med de endringer som er gjort under planens punkt 6.1 ordinære anlegg og punkt 6.2 
nærmiljøanlegg. 
  

 

PS 73/23 Prioritering av spillemidler 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 73/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

 



  

Røyrvik kommunestyre prioriterer søknader om spillemidler slik: 

-Ordinære anlegg 
1.Tilskudd til «Brygger ved Namsvatnet» - søker: Røyrvik kommune 
2.Tilskudd til «Utvidelse av turstinett i Børgefjellsenteret» - søker: Røyrvik idrettsforening 

-Nærmiljøanlegg 
1.Tilskudd til «Frisbeebane, utvidelse» - søker: Røyrvik kommune 

  

 

PS 74/23 Utbyggingsavtale Heggli 

Kommunestyrets behandling av sak 74/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Anders Selliås (RB) fremmet følgende tilleggsforslag: Bør inkluderes i utbyggingsavtalen at 

entreprenør på VA skal ha ADK- kompetanse. Kommunale retningslinjer må oppdateres tilsvarende.  

Kommunedirektørens forslag med tilleggsforslaget til Anders Selliås (RB) ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Røyrvik kommunestyre godkjenner vedlagte utbyggingsavtale for boligområde på GNR 71 BNR 8 i 

reguleringsplan Røyrvik sentrum, planID 2009003. 

Det bør inkluderes i utbyggingsavtalen at entreprenør på VA skal ha ADK- kompetanse. Kommunale 

retningslinjer må oppdateres tilsvarende.  

PS 75/23 Utbyggingsavtale Storlia industriområde 

Kommunestyrets behandling av sak 75/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Lars Egil Solberg (SL) stilte spørsmål om sin habilitet ihht forvaltningslovens §6, e.  

Lars Egil Solberg (SL) ble enstemmig erklært inhabil. Ann-Kathrin J. Aspnes tiltrådte møtet. 

Anders Selliås (RB) fremmet følgende tilleggsforslag: Bør inkluderes i utbyggingsavtalen at 

entreprenør på VA skal ha ADK- kompetanse. Kommunale retningslinjer må oppdateres tilsvarende.  

Kommunedirektørens forslag med tilleggsforslaget til Anders Selliås (RB) ble enstemmig 
vedtatt. 



 

Vedtak: 

  

Røyrvik kommunestyre godkjenner vedlagte utbyggingsavtale for arealbruksområdet omtalt som 

Storlia industriområde i kommuneplanens arealdel, eiendom GNR 71 BNR 344. 

Det bør inkluderes i utbyggingsavtalen at entreprenør på VA skal ha ADK- kompetanse. Kommunale 

retningslinjer må oppdateres tilsvarende.  

PS 76/23 Videre arbeid med avvikling av Joma Næringspark AS 

Kommunestyrets behandling av sak 76/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Bodil Haukø (SL) Stilte spørsmål om sin habilitet ihht forvaltningslovens §6,  
b. når han er i slekt eller svogerskap med en part i opp- eller nedstigende linje eller i sidelinje så nær som søsken; 

I og med at Hans Oskar Devik som er min svoger sitter pr. dato i avviklingsstyret.  
Bodil Haukø (SL) ble enstemmig vedtatt inhabil. 
Ann-Kathrin J. Aspnes tiltrådte møtet. 
Bertil Jønsson (AP) stilte spørsmål om sin habilitet. Tidligere medlem av avviklingsstyret.  
Bertil Jønsson ble enstemmig vedtatt habil. 
Maren Wik Aspnes (SL) stilte spørsmål om sin habilitet. Stefar medeier i Mikkelsen Transport AS, som 

eier en liten aksjepost i Joma Næringspark AS.  
Maren Wik Aspnes ble enstemmig vedtatt habil. 

  

Roy Mikkelsen (SL) stilte spørsmål om sin habilitet. Far medeier i Mikkelsen Transport AS, som eier 

en liten aksjepost i Joma Næringspark AS.  
Roy Mikkelsen ble enstemmig vedtatt habil. 
Anders Selliås (RB) fremmet følgende forslag til vedtak: 

1. Joma Næringspark AS skal gjennom sine eiendeler fortsette å bidra positivt til opprydding og 

aktivitet på industriområdet i Joma. 

2. Joma Næringspark AS og Røyrvik kommune skal i fellesskap planlegge etappevis sanering 

av byggene i Joma for å gjøre området mere attraktivt for ny næringsetablering. Slik sanering 

vil øke verdien av området, og er på en positiv måte med på å forberede også for eventuell 

ny gruveetablering. 

3. Om en rettighetshaver/framtidig konsesjonær vedtar å gjenoppta gruvedrift i området, skal 

rettighetshaver/fremtidig konsesjonær få tilbud om å overta Joma Næringspark AS med de 

rettigheter og forpliktelser som næringsparken har. 

Bertil Jønsson (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 



Røyrvik kommune kjøper ut de to øvrige eierne i selskapet. 

Bertil Jønsson trakk sitt forslag. 

  

Ordfører kom med følgende tilleggsforslag: 

Røyrvik kommunestyre gir kommunedirektøren i oppdrag om å komme tilbake til kommunestyre med 

en sak om oppkjøp av aksjer i Joma Næringspark AS. 

Forslaget fra kommunedirektøren og forslaget fra Anders Selliås (RB) ble satt opp mot hverandre. 

Forslaget fra Anders Selliås ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslaget fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

 

• Joma Næringspark AS skal gjennom sine eiendeler fortsette å bidra positivt til opprydding og 

aktivitet på industriområdet i Joma. 

• Joma Næringspark AS og Røyrvik kommune skal i fellesskap planlegge etappevis sanering 

av byggene i Joma for å gjøre området mere attraktivt for ny næringsetablering. Slik sanering 

vil øke verdien av området, og er på en positiv måte med på å forberede også for eventuell 

ny gruveetablering. 

• Om en rettighetshaver/framtidig konsesjonær vedtar å gjenoppta gruvedrift i området, skal 

rettighetshaver/fremtidig konsesjonær få tilbud om å overta Joma Næringspark AS med de 

rettigheter og forpliktelser som næringsparken har. 

           4.  Røyrvik kommunestyre gir kommunedirektøren i oppdrag om å komme tilbake til 

kommunestyre med en sak om oppkjøp                  av aksjer i Joma Næringspark AS. 

PS 77/23 Fremtidig organisering av Visit Namdalen SA - kommunens engasjement i 

reiselivsarbeid 

Kommunestyrets behandling av sak 77/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 



1. Kommunestyret velger å gå til offentlig anskaffelse av tjenester for reiselivsarbeid.  

Kommunestyret ønsker og forutsetter at Namdalskommunene går sammen om dette 

gjeldende fra 1. januar 2025, for et samlet reiselivsmål Namdal. 

2. Kravspesifikasjonen for anskaffelse utarbeides slik at det er i samsvar med 

kommunens forventning om leveranse fra leverandør. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å representere kommunen i prosess for 

anskaffelsen, og å utarbeide et forslag til anskaffelsesgrunnlag sammen med øvrige 

namdalskommuner. Anskaffelsesgrunnlaget skal framlegges for politisk behandling 

før utlysning. 

4. Røyrvik kommune sier opp dagens avtale innen 31.12.2023, som betyr at kommunen 

melder seg ut av Visit Namdalen SA med virkningsdato senest 01.01.2025. Blir Visit 

Namdalen SA reorganisert uten kommunalt eierskap før den tid, er virkningsdato fra 

det tidspunkt selskapet har dannet ny organisasjonsform. 

PS 78/23 Saksfremlegg - Intensjonsavtale – etablering av felles fastlegetjeneste i 

Indre Namdal 

Kommunestyrets behandling av sak 78/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Kommunedirektørens forslag ble vedtatt med 10 mot 1 stemme (Bertil Jønsson (AP)) 

 

Vedtak: 

Røyrvik kommune inngår intensjonsavtale med Grong, Namsskogan, Lierne og Røyrvik kommuner 

med formål å etablere en felles fastlegetjeneste i Indre Namdal 

PS 79/23 Møteplan for Røyrvik kommune 2024 

Kommunestyrets behandling av sak 79/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Anders Selliås (RB) fremmet følgende endringsforslag:  

Første formannskapsmøte flyttes fra 23. januar til 16. januar. 



Første kommunestyremøte flyttes fra 13. februar til 26. januar. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Det foretas en korrigering på kontrollutvalgets møteplan ihht oversendt plan fra kontrollutvalget. Første 

møte i kontrollutvalget er 5. mars. 

Ungdomsrådet har også flyttet første møtet. Dette korrigeres også i planen. 

 

Vedtak: 

Røyrvik kommunestyre vedtar møteplan for 2024 som de foreligger med endringsforslag 

PS 80/23 Suppleringsvalg til kontrollutvalget for perioden 2023 - 2027 

Kommunestyrets behandling av sak 80/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Maren Wik Aspnes (SL) fremmet følgende forslag til medlemmer i kontrollutvalget: 

Nestleder Roy Mikkelsen 

Ane Tangvik Johansen 

Vara i rekkefølge: 
Lars Arne Krukhaug (1) 
Grete Namsvatn Lavik (2) 

  

Anders Selliås (RB) fremmet følgende forslag til medlemmer i kontrollutvalget: 

Leder Tanja Staldvik Wallervand  
Medlem Bård Erlend Toresen 
Vara i rekkefølge: 
Karl Henrik Holmmo (1) 
Åge Andreas Selliås (2) 

  

Bertil Jønsson (AP) fremmet følgende forslag til medlemmer i kontrollutvalget: 

Medlem Roger Hanssen 
Vara Marianne Krutå 

  

Fremlagte forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 



Sammensetning av kontrollutvalget: 

1. Leder: Tanja Staldvik Wallervand 

2. Nestleder: Roy Kenneth Mikkelsen 

Medlemmer: 

• Bård Erlend Toresen 

• Ane Tangvik Johansen 

• Roger Hanssen 

Vara for 1 og 3: 

16. Karl Henrik Holmmo 

17. Åge Andreas Selliås 

Vara for 2 og 4: 

1. Lars Arne Krukhaug 

2. Grete Namsvatn Lavik 

Vara for 5: 

1. Marianne Krutå 

PS 81/23 Regulering av avsluttelse av arbeidsforhold 

Kommunestyrets behandling av sak 81/2023 i møte den 12.12.2023: 

Behandling  

Ordførers forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Fremlagt regulering av avsluttelse av arbeidsforhold tas til etterretning. 
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